
Rada školy pri Materskej škole, J. Kollára 896, 901 01 Malacky 

Zápisnica zo zasadnutia RŠ dňa 31.3.2015 

 

Prítomní členovia:   

1. Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

2. Jana Čelková 

3. Lucie Eliašová 

4. JUDr. Ingrida Hudecová 

5. Simona Husáková 

6. Mgr. Natália Chmelíková 

7. Mgr. Svetlana Prsteková 

8. Mária Sedliaková 

9. Ing. Nataša Špelicová 

10. Mgr. MgA. Katarína Trenčanská 

11. PhDr. Ing. Lucia Vidanová 

 

Hostia: 

1. Mgr. Mária Hudecová, riaditeľka materskej školy 

 

 

PROGRAM 

1) Úvod – privítanie  

2) Návrh programu zasadnutia (predloží predsedníčka) 

3) Kontrola plnenia/splnenia uznesení Rady školy (predloží predsedníčka) – príloha (vyjadrenie ku 

krúžkovej činnosti a kvalifikačným predpokladom brigádnikov vykonávajúcich pedagogickú 

činnosť) 

4) Prijímanie nových žiakov do MŠ v školskom roku 2015/2016 (predloží riaditeľka Materskej školy 

Mgr. Mária Hudecová) 

5) Informácia o priebehu rekonštrukcie elokovaného pracoviska na Štúrovej ulici v rámci projektu 

ISRMO – Juh a súvisiacej zmene režimu (predloží riaditeľka materskej školy Mgr. Mária Hudecová) 

6) Prerokovanie výročnej správy o činnosti Rady školy v roku 2014 (predloží predsedníčka) – príloha 

(výročná správa) 

7) Analýza a zhodnotenie poznatkov z návštev elokovaných pracovísk v dňoch 2. - 4. 3.2015 (ústna 

informácia zúčastnených členov) – prílohy (náklady na energie pracovísk, prehľad stravovania 

detí, zoznam prerušených dochádzok detí, prehľad nedostatkov v areáli Bernolákova) 

8) Rôzne 

9) Záver 

 

 



1) Úvod – privítanie  

Predsedníčka RŠ Ing. Mgr. Zuzana Baligová otvorila zasadnutie a zároveň privítala prítomných členov a hostí. 

2) Návrh programu zasadnutia  

Program zasadnutia navrhnutý predsedníčkou RŠ bol odsúhlasený bez pripomienok. 

3) Kontrola plnenia/splnenia uznesení Rady školy 

Predsedníčka Zuzana Baligová predložila členom RŠ podklady doručené riaditeľkou MŠ Mgr. Máriou 

Hudecovou o kvalifikačných predpokladoch brigádnikov a počtoch nepredškolákov navštevujúcich krúžky. 

Riaditeľka Mária Hudecová predstavila počty predškolákov a nepredškolákov v jednotlivých krúžkoch. Po 

nahlásení predškolákov sa môžu prihlásiť aj ostatní žiaci. V speváckom krúžku sa jednoznačne nachádza 

menej predškolákov ako ostatných detí. Pani riaditeľka prisľúbila zjednať v tomto prípade nápravu. Ostatné 

krúžky sú podľa nej výhradne otvorené až keď sa naplnia predškolákmi, doplnené sú nepredškolákmi. Cena 

za krúžok, či ho navštevujú navyše aj nepredškoláci sa nemení.  Predsedníčka Zuzana Baligová sa vyjadrila, 

že napriek tomu treba očistiť financovanie týchto krúžkov, nakoľko sú hradené z financií určených len pre 

deti predškolského veku. Prípadne je možné financie použiť na aktivity využívané len predškolákmi 

a zmiešanú krúžkovú činnosť hradiť z rozpočtu škôlky. 

Riaditeľka Mária Hudecová bola predsedníčkou požiadaná o vysvetlenie prijímania nových 

zamestnancov/učiteliek. Pani riaditeľka sa vyjadrila, že nemá voľné miesta. Väčšinou ide len o záskok počas 

MD alebo PN. Riaditeľka prechádza svoj register uchádzačov, nezverejňuje voľné miesta na dobu určitú 

verejne na webe materskej školy. Riaditeľka bola predsedníčkou Zuzanou Baligovou požiadaná, aby 

postupovala podľa zákona a zverejňovala potrebné údaje na webovej stránke, a oznámila to miestnej štátnej 

správe podľa zákona 317/2009 par. 11a. 

 

 

 

 

4) Prijímanie nových žiakov do MŠ v školskom roku 2015/2016  

Riaditeľka MŠ Mária Hudecová predložila počty prijatých žiadostí.  

Prijatých - 217 (z iných obcí 3, deti s autizmom 3) 

Okolo 180 detí narodených do 31.12.2012 budú umiestnené, následne od januára budú prijímané  postupne 

aj ostatné deti. Pani riaditeľka dodá počet detí narodených do 31.8.2012. 

Návrh predsedníčky: kvôli zlému stavu budovy na Bernolákovej ulici prijať len deti podľa platného VZN, t.j. 

neprijať deti narodené po septembri a uzavrieť spodné 2 triedy na Bernolákovej ulici. Deti následne možno 

prijať napríklad na Štúrovu ulicu, kde sa eventuálne môžu zriadiť v novovybudovanom komunitnom centre 

1-2 triedy. Návrh sa posúva na mimoriadne zasadnutie RŠ. 



5) Informácia o priebehu rekonštrukcie elokovaného pracoviska na Štúrovej ulici v rámci projektu 

ISRMO – Juh a súvisiacej zmene režimu  

Mgr. Hudecová informovala o stave rekonštrukcie. Kúrenie je odstavené, všetky deti presunuté na ostatné 

budovy.  

V rámci kontrolného dňa bola nesprávne zhodnotená situácia bezpečnosti staveniska zamestnancami MSÚ, 

stavbármi a riaditeľkou. Stavba mala byť podľa viacerých členov RŠ uzatvorená do presunutia detí.  Stavebná 

firma nedodržala ústnu dohodu s riaditeľkou MŠ o zahájení stavby a možných prác do presunutia detí mimo 

staveniska.  

Jana Čelková oboznámila členov RŠ, že na Slovensku však viaceré  školy a materské školy prešli bezpečnou 

kompletnou rekonštrukciu za plnej prevádzky bez presúvania detí. Prisľúbila zaslať konkrétne mená 

emailom. 

Lucie Eliašová sa ospravedlnila a odišla.  

6) Prerokovanie výročnej správy o činnosti Rady školy v roku 2014 

Predsedníčka Zuzana Baligová predložila členom RŠ výročnú správu o činnosti RŠ za rok 2014. 

7) Analýza a zhodnotenie poznatkov z návštev elokovaných pracovísk v dňoch 2. - 4. 3.2015 

Mgr. Baligová predstavila svoje zistenia: Mgr. Simoneta Hollešová (Došeková) nemá ukončené funkčné 

vzdelávanie a  vykonáva riadiacu činnosť. Od októbra by ju však nemala podľa zákona vykonávať. Riaditeľka 

Mgr. Hudecová sa vyjadrila, že udelila výnimku na základe neotvorenia potrebného kurzu v termíne. Pani 

zástupkyňa ukončí  vzdelávanie na prelome máj/jún 2015.  

Riaditeľka rozdala členom RŠ výsledky anonymného dotazníka spokojnosti svojich zamestnancov. Ďakujeme 

pani riaditeľke. 

Pani Špelicová vidí veľké rozdiely medzi budovami. Škôlky, ktoré majú viac ako 30 rokov – Kollárová, 

Rakárenská majú v dobrom stave hygienické a sociálne zariadenia pre deti no na Bernolákovej 

a Hviezdoslavovej sú vo veľmi zlom stave 

Pani Baligová predstavila fotodokumentáciu zlého stavu budovy na Bernolákovej ulici, ktorú navštívila znova 

aj s viceprimátorom. Poukázala hlavne na problém so stojacou vodou na streche a katastrofálny stav 

kanalizácie. 

Pani Katarína Trenčanská vidí problém v prerozdeľovaní prostriedkov na jednotlivé pracoviská. Podľa nej nie 

sú rovnocenné. Zástupkyne a učiteľky nie sú informované o tom, koľko financií môže byť na ich budovu, tiež 

nemajú dostatok informácií o odmeňovaní, konkretizovaní pracovného poriadku, neboli informované 

o osobných príplatkoch a ich vyplácaní. Medzi budovami vládne nezdravá konkurencia, čo sa týka 

organizovania akcií. Školský vzdelávací program nie je vyvesený, aktualizovaný a dostupný. 

Jana Čelková informovala o nesprávnom/žiadnom prideľovaní alergénov v jedálnych lístkoch. Väčšina 

kuchýň má problém s nefunkčnou vzduchotechnikou, no vetrať sa nedá ani oknami, nakoľko na nich nie sú 

potrebné sieťky proti hmyzu. Na Bernolákovej opadáva omietka zo stropu, prasknutá a pohnutá je celá jedna 

stena. Kuchyne majú podľa zákonov vymenené skoro všetky stoly, riady. Chýbajú konvektomaty, smažiace 

panvy. Sklady sú udržiavané v dobrom stave, pravidelne meraná teplota a vlhkosť.  



 

8)   Rôzne 

Predsedníčka Zuzana Baligová podala návrh na odvolanie riaditeľky Mgr. Márie Hudecovej. Prebehla 

diskusia, v ktorej pani Baligová poukázala na pochybenia zákona zo strany riaditeľky, na základe čoho 

sa rozhodla podať návrh na jej odvolanie. Návrh si následne každý s členov RŠ prečítal, tento následne 

všetkým prečítala aj predsedníčka. 

Jana Čelková vyjadrila svoje presvedčenie, že ani jeden z bodov nie je podľa nej dôvodom na 

odvolanie, nakoľko RŠ nemá žiadne rozhodnutie nejakého kontrolného orgánu, či úradu, ktorý by 

preskúmal vinu riaditeľku. RŠ ju sama súdi, že porušuje zákon, hoci jej vina je zatiaľ len v teoretickej 

rovine. Nechce súdiť niekoho na základe toho, že sa nepokúsila najprv o zmenu. 

Natália Chmelíková sa vyjadrila, že nesúhlasí s jej odvolaním, lebo mnohé z uvedených bodov nie sú 

vinou samotnej riaditeľky, ale mnohých iných faktorov, ktoré sa dajú odstrániť. Okrem toho vníma RŠ 

ako poradný a iniciatívny orgán. Treba radiť, iniciovať zmeny, predkladať návrhy a hľadať riešenia. 

Pani Špelicová sa vyjadrila, že RŠ je orgán verejnej kontroly, ona sa venuje školstvu roky a nezatvára 

oči pred nezákonnými vecami. Vidí dlhodobé neriešenie problémov a neznalosť riaditeľky, čo vidí ako 

neprijateľné. Má dlhoročné skúsenosti s pani riaditeľkou ako rodič, no aj zo školskej komisie, kde pani 

riaditeľka neplnila napriek dokázaným zisteniam svoje sľuby.  

Pani Baligová poukázala na riaditeľkin jednoznačne dokázaný problém predávania osobných údajov 

o deťoch tretím osobám i napriek výslovnému upozorneniu. 

Pani Ingrida Hudecová vyjadrila svoje zdesenie nad tým, čo počuje a čo videla vo fotodokumentácii 

z Bernolákovej a nevidí žiadne ospravedlnenie za to, čo sa deje. Podľa nej tu ide o deti, ktoré sa 

nemôžu brániť, nielen o to, že sa porušili zákony. Ohrozené je zdravie a život detí a tie musíme 

chrániť. Riaditeľka je povinná sa zaujímať o chod školy bez toho, aby sme jej museli niečo navrhovať. 

Účelovo sa snaží vyrábať argumenty a nerieši základné problémy. 

Pani Trenčanská sa vyjadrila, že ona vidí veľký problém aj v neprijateľných komunikačných 

zručnostiach pani riaditeľky. 

Predsedníčka  Z.  Baligová navrhla komisiu na hlasovanie: Lucia Vidanová, Svetlana Prsteková, Simona 

Husáková 

 

Rada školy prijala oznámenie pani Černej, ktorá by chcela mať umiestnené dieťa na viac ako 4 týždne počas 

letných prázdnin. RŠ hlasovala v uznesení. 

 

Ing. Daniela Foltýnová, učiteľka na elokovanom pracovisku Záhorácka ul,  podala  RŠ-y sťažnosť na pani 

zástupkyňu Martinu Novotovú. Sťažnosť sa týka nedodržiavania dvojsmennej prevádzky, ktorú musí 

poväčšinou vykonávať sama. Oznámila, že rozmýšľa podať výpoveď, nakoľko má malé deti a táto situácia je 

pre ňu neúnosná. 

 RŠ však nemá právo v tomto rozhodovať. 



Pani Chmelíková oznámila RŠ, že medzičasom bol pani Foltýnovej upravený pracovný čas. Toto však pani 

Novotová ako zástupkyňa pani Foltýnovej neoznámila. Riaditeľka MŠ následne preložila pani Foltýnovú na 

iné pracovisko.  

9) Záver  

Predsedníčka RŠ sa poďakovala za účasť a pripomenula mimoriadne zasadnutie ohľadom prijímania detí do 

MŠ. 

 

 

 

 

 

                                                                                             Ing. Mgr. Zuzana Baligová 

             Predsedníčka 

 

 

 

Zapisovateľka: Jana Čelková - tajomníčka Rady 

Overovateľka zápisnice: Mgr. Svetlana Prsteková – podpredsedníčka Rady 

 

Prílohy: 

Prezenčná listina 2x 
Informácie riaditeľky MŠ týkajúce sa splnenia uznesení RŠ č. 2/2015 a 3/2015 
Výročná správa o činnosti RŠ v roku 2014 
Náklady na energie pracovísk, Prehľad stravovania detí, Zoznam prerušených dochádzok detí, Prehľad 

nedostatkov v areáli Bernolákova 

 
 
 
 
 
 
 
 

Prijaté uznesenia na zasadnutí dňa 31.3.2015 
 

 
Uznesenie č. 6/2015 k bodu číslo 4 programu 



Žiadosť o doručenie informácií o presnom počte prihlásených detí - s rozdelením na počet deti do 3 rokov do 

otvorenia nového školského roku a ostatných 

Zodpovedný za splnenie: Mgr. Mária Hudecová 

Hlasovalo 11 členov , z toho  za: 11, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 7/2015 k bodu číslo 6 programu 

Rada školy berie na vedomie a schvaľuje  výročnú správu za rok 2014 

Hlasovalo 10 členov, z toho za: 10, proti 0, zdržali sa: 0 

 

Uznesenie č. 8/2015 k bodu č. 8 programu  

Návrh na odvolanie riaditeľky Mgr. Hudecovej 

Hlasovalo 10 členov, z toho za odvolanie: 9, proti 1.  

 

Uznesenie č. 9/2015 k bodu č. 8 programu 

Rada odporúča vedeniu MŠ na základe osobitnej žiadosti rodiča poskytnúť dieťaťu umiestnenie v škôlke 

počas letných mesiacov na obdobie dlhšie ako 4 týždne na základe komisiou schválených kapacitných 

možností a následne tieto zapracovať do školského poriadku. 

Hlasovalo 10 členov, z toho za: 10, proti 0.  

 

 

 

 


